仁川机场(ICN)及周边信息 Incheon Airport (ICN) Guide

请注意:亚洲德噶将在10月9日报到当日于仁川国际机场 T1 航厦,为您安排前往闭关场地的免费接驳车。始发车时间为13点,末班车时间为16点30,请大家尽量早于15点30分前到达仁川机场。由于人数众多,班车即满即发车。

仁川机场T2 - T1间的机场免费循环班车

• 班车路线:T2 → T1(免费循环)

• 班车频率: 每 5-7 分钟一班

• 乘车位置:T2:三楼出发层 8 号门外

• 班车车号:请搭乘 03 号车

• 行程时间:约 20 分钟

机场周边酒店(请选择有接驳班车的酒店)

• 方便住宿选择: 仁川机场周边多家酒店提供免费接驳班车

• 建议: 选择提供接驳车服务的酒店. 便捷往返机场

• 预订链接:请查看各大酒店官网或预订平台

Incheon Airport (ICN) and Surrounding Information

Please note: that Tergar Asia will be arranging a free shuttle bus to the retreat site at Incheon International Airport T1 on the day of check-in, October 9th. The bus will start at 13:00 and end at 16:30, so please try to arrive at Incheon Airport before 15:30. Due to the large number of people, the shuttle bus will leave as soon as it is full.

Free Airport Shuttle Bus between T2 - T1 of Incheon Airport

- Shuttle route: $T2 \rightarrow T1$ (free shuttle)
- Frequency: Every 5-7 minutes
- Boarding location: T2: 3rd floor departure level, outside Gate 8
- Shuttle bus number: Please take bus number 03
- Travel time: approx. 20 minutes

Hotels around the airport (please choose hotels with shuttle buses)

- Convenient Accommodation Options: Several hotels around Incheon Airport offer free shuttle buses
- Suggestion: Choose a hotel that provides shuttle bus service for convenient transportation to and from the airport
- Reservation Links: Please check the official websites or reservation platforms of major hotels